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Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie zasad odbierania odpadów bio 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

Zwracamy się z zapytaniem, czy firma Lekaro nie powinna dbać o czystość swoich 

pojemników, zwłaszcza pojemników na odpady bio? Jak interpretowana jest w tym 

zakresie umowa? Czy utrzymanie pojemników w czystości należy do administratorów 

budynków, czy też do firmy Lekaro? A także, czy władze dzielnicy mogłyby w tej kwestii 

odpowiednio poinformować i przypilnować firmę ,,Lekaro”? 

Zwłaszcza w okresie letnim bardzo boleśnie odczuliśmy fakt, że pojemniki na odpady 

bio, jeżeli o ich czystość nie zadbają administratorzy budynków, nie są w ogóle myte. 

Przylepiają się do nich resztki, które zalegają przez wiele miesięcy, lęgną się w nich 

muchy, a larwy much oblepiają nawet brzegi kontenerów. Nieznośny jest też fetor. Nad 

pojemnikami krążą chmary much, a plaga ta jest odczuwalna w okolicznych 

mieszkaniach, które znajdują się w pobliżu śmietników.  

Taki stan pojemników nie tylko, że jest przykry dla otoczenia, ale skutecznie zniechęca 

wielu mieszkańców do segregacji odpadów bio. Samorząd Kamionka otrzymał wiele 

skarg od mieszkańców zbulwersowanych tym stanem rzeczy, dlatego zwracamy się z 

uprzejmą prośbą, aby władze dzielnicy poczyniły starania w celu poprawy tej sytuacji. 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 

 

 


